
Zápis ze zasedání Správní rady SRPŠ, dne 12. dubna 2017 
 

 
 
Agenda 

1. Úvod a přivítání 
2. Seznámení s činností SRPŠ za uplynulé období 
3. Nábor nových členů pedagogického sboru 
4. Návrhy na čerpání příspěvků 
5. Příspěvky za 2. pololetí šk. roku 2016/17 
6. Transformace sdružení SRPŠ na Spolek 
7. Volba nového předsedy SRPŠ 
8. Diskuze 

 
 
 
1.     Předseda přivítal členy správní rady a p. ředitele ZŠ p. Lacinu. 

 
2.     Vedení SRPŠ se setkalo s některými členy školské rady. V reakci na inspekci ČŠI jsme 
se domluvili na pomoci poskytnout vedení školy nový úhel pohledu, nové možnosti, jak dále 
zlepšovat výuku. Domluvili jsme se za zajištění kouče/mentora pro pana ředitele. Pan ředitel 
nabídku přijal a 21.4. se uskuteční první setkání s vybraným kandidátem. 
  
3.     V současné době se do školy hledá 5 nových pedagogů – 3 na I. stupeň a 2 na II. 
stupeň. Stále se nepodařilo najít školního psychologa (kandidát SRPŠ bohužel už měl 
úvazek na jiné škole). SRPŠ nabídlo pomoc při náboru nových členů pedagogického sboru. 
Navrhlo změnu komunikace a využít možnost placené inzerce. Momentálně probíhají jednání 
se zřizovatelem o pokrytí nákladů (zřizovatel přislíbil pomoc). SRPŠ se nepodílí na výběru 
vhodných kandidátů, pouze poskytuje své kontakty. 
 
Pan ředitel informoval, že na nový školní rok hledá kandidáta na nově zřízenou pozici 
Zástupce pro I. stupeň. Dále má od 1.9.2017 zajištěného speciálního pedagoga a plánuje 
vyčlenění kompetence výchovného poradce na jiného pedagoga (než paní zástupkyně). 
 
4.    Na podzimním setkání správní rady jsme se domluvili, že podpoříme vznik nových 
webových stránek. Pan ředitel rozjel potřebné kroky a se začátkem nového školního roku 
plánuje spustit nový web. Předpokládaná výše investice je 35 tis. Kč + 6 tis. Kč na provoz na 
první rok. 
 
Požadavek ze strany SRPŠ: jasně vymezit rozhraní mezi webovou prezentací a EDU page. 
Dále aby došlo k aktualizace informací o SRPŠ a jeho složení. 
 
Pan ředitel požádal SRPŠ o pomoc při vytváření struktury webových stránek. 
 
Žádáme třídní důvěrníky, aby na třídních schůzkách nechali hlasovat o schválení 
využití příspěvku pro školu na účely vytvoření nové webové prezentace školy. 
 
 
5.     Výše příspěvku na druhé pololetí zůstává nezměněna a příspěvky je nutné uhradit do 
15.5.2017. Bez prodlužování, aby mohlo ze strany paní účetní dojít k rozpočítání a 
včasnému předání příspěvků třídním učitelům. 
 
Výše zůstatku na transparentním účtu je k dnešnímu dni: 183 631,50 Kč. 



 
 
6.    Proběhla transformace sdružení na Spolek. Vzhledem ke stanovám, lze mít pouze 
jednoho předsedu a jednoho místopředsedu.  
 
7.     Pan předseda Tomáš Vácha vzhledem k pracovnímu a osobnímu vytížení rezignuje ke 
konci hospodářského roku na svou funkci předsedy SRPŠ. Jako kandidáta na nového 
předsedu navrhuje současného místopředsedu Hedu Hovorkovou. 
 
Hlasování: Pro: 10, Proti:, Zdržel se: 1 z celkového počtu 11 přítomných. 
Heda Hovorková přijímá funkci předsedy SRPŠ s účinností od 1.9.2017. 
 
Jako místopředsedu Tomáš Vácha navrhuje Lenku Čápovou. 
Hlasování: Pro: 10, Proti:, Zdržel se: 1 z celkového počtu 11 přítomných. 
Lenka Čápová přijímá funkci místopředsedy SRPŠ s účinností od 1.9.2017. 
 
Konec v 19.30 hod. 
 
 
Zapsala: Lenka Čápová 


